
1 

 

               
REPUBLIKA HRVATSKA  
GRAD ZAGREB 
Osnovna škola Petra Zrinskog 
Zagreb, Krajiška 9 
e-mail: ospz@os-pzrinskog-zg.skole.hr 

URL:    http://www.os-pzrinskog-zg.skole.hr/ 

 

KLASA: 007-04/22-06/03 

URBROJ: 251-132-22-1 

Zagreb,  21. prosinca 2022. 

 

ZAPISNIK 

2. sjednica Vijeća roditelja (VR) u školskoj godini 2022./23. održana 21. prosinca 2022. 

 

Sjednica je započela u 18 sati u prostorijama školske dvorane Osnovne škole Ivana Cankara. 

 

Poziv za sjednicu i dnevni red je upućen od strane predsjednika VR-a dana 15. prosinca 2022. 

g. 

 

Ukupni broj članova Vijeća roditelja: 26 

Od toga: nazočnih: 20; nenazočnih: 6 (svi su se unaprijed ispričali). 

 

Sukladno čl. 16. Poslovnika o radu VR-a na sjednici je prisutna većina svih članova te se 

odluke donose većinom glasnova nazočnih članova VR-a. 

 

Nazočni djelatnici Škole: ravnateljica Mirjana Jermol, tajnica Lelija Ujčić-Kajmak. 

Prelazi se na točke dnevnog reda.     

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Vijeća roditelja; 

2. Povratak u matičnu školu; 

3. Sufinanciranje prehrane od strane MZO-a; 

4. Razno. 

 

Ad 1.) 

Zapisnik je jednoglasno verificiran (nenazočni su emailom potvrdili da se slažu), uz 

napomenu da se pitanje uspornika u Reljkovićevoj i Republike Austrije treba rješavati sa 

Mjesnim odborom, a škola će u svakom slučaju dati svoju podršku inicijativi. 

Ad 2.) 

Od Grada nema još nikakvih službenih/pisanih informacija, no na pres-konferenciji 

20.12.2022. i gradonačelnik i dogradonačelnik su izjavili da učenici 09.01.2023. kreću u školu 

u Krajišku. 

Nije sve završeno: potkrovlje će se završiti na ljeto (konačno je ishođena prethodna suglasnost 

RH za izdavanje građevinske dozvole za te radove). Ingrad će na tavan postaviti parkete i zid 

tada no bez dozvole nema upotrebe a izgledno je kako će završiti do početka šk.god. 2023-

mailto:ospz@os-pzrinskog-zg.skole.hr
http://www.os-pzrinskog-zg.skole.hr/


2 

 

2024. 

Imamo učionicu manje sada pa nam je potreban tavan. Imamo 26 a nagodinu ćemo imati 28 

razrednih odjeljenja. Očekuje se još popravaka, školsko igralište će se riješiti kada zatopli, 

ulaz će se riješiti s novim asfaltom kada zatopli. Također i zidić ispred škole će se dovršiti 

kada majstor za kulir bude mogao (ne zna se). Sportska dvorana bi međutim trebala biti 

gotova do ulaska u školu, treba novi parket postaviti. Namještaj dolazi, kuhinja je postavljena, 

blagovaonica se postavlja. Školski sat će opet trajati 45 minuta i prijepodnevna je smjena 

nastave za cijelu školu. Interaktivne ploče će biti u 7 učionica a ostatak će se dobiti po 

završetku javne nabave. Topli obrok za djecu će biti osiguran. CarNet optika je postavljena a 

računala će doći odnosno dolaziti. Grad je dao 34 svoja računala. 

Ograda na prozorima na drugom katu i na stubištu između drugog kata i tavana će se postaviti 

s unutarnje strane jer su prozori vrlo nisko dolje postavljeni. Tražimo rješenje. 

Viši razredi će dobiti novi raspored s kabinetskom nastavom. Vjeronauk se vraća u školski 

raspored. Po uređenju na tavanu će biti prostor za popunjavanje praznih sati odmorom ili 

pisanjem zadaće i sl. npr. dok se čeka slijedeći sat. 

Računamo na ormariće u hodnicima za djecu - svako dijete vlastiti. U prizemlju postoji rampa 

za invalide na ulazu, porte više nema, u funkciji će biti oba ulazna vrata. Zbornica će biti 

smještena lijevo od geografije u prizemlju. Jedna učionica manje zbog požarnog stubišta na 

sjeveru i jugu gdje se izgubio prostor (oko 800m2), no tavanom bi ga trebali kompenzirati. 

Dvorište će sanirati i napraviti igralište iznova. 

Na dvorište će se moći ali neće biti uređeno do toplijih temperatura. 

Zaštitari neće biti oko škole no izmaknut će se klupe s dvorišta kako bi se smanjili posjeti 

skupina koje nisu dobrodošle u krugu škole. 

Ad 3.)  

 

Prehrana: anketa je provedena među roditeljima, doduše nisu pitanja bila svima jasna. 

515 učenika je trenutno u školi. Poslan je zahtjev za zapošljavanje kuhara: glavnog i 

pomoćnog. Svakom se učeniku može osigurati sufinancirani topli obrok od strane škole. 

Slijedi organizacija ručka u rasporedima razreda - stariji kasnije, mlađi prije. 

Ručak ili mliječni obrok je odluka na roditeljima - svi će dobiti jedno od toga ponuđenog 

besplatno. Blagovaonica ima cca. 100 mjesta (98 prije). Oni koji ne žele ništa se izjašnjavaju 

tako i ne dobije se onda nikakav obrok, ali će se poslati zahtjev za sufinanciranje za svu djecu. 

 

Ad 4.)  

 

Pod točkom razno nije se ništa razmatralo. 

 

Sjednica je završena u 18:45. 

 

Zapisnik vodio:                

Tomislav Nagy, uz pomoć Danijela Kneževića  

                                                                                        Predsjednik Vijeća roditelja 

                                                                                          Tomislav Nagy, dipl.iur. 


